
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 14. august 2013 hos Henriette. 
 
 
Tilstede: Henriette, Grethe, Julie, Annette, Evy, Erik, Kirsten, Karsten 
 
Referater fra de sidste møder er godkendt pr. e-mail. 
 
 
Vejlav: 
 

- Siden sidst: Vi har fået tildelt 199.000 kr. fra Ildsjælepuljen til konsulentbistand og 
informationsmaterialer i forbindelse med vejprojektet. I første omgang får vi 
halvdelen af beløbet a conto. Der kan i øvrigt henvises til referaterne i 
klimagruppen, hvor der på det seneste også har deltaget medlemmer af vejlavets 
bestyrelse. Efter informationsmødet d. 18. august er der opsamlende møde d. 22. 
august kl. 20.00 hos Karl for klimagruppen og vejlavets bestyrelse samt 
projektkoordinator Søren Haugen. 

- Der skal indsendes en liste med samtlige matrikelnumre til HOFOR. Henriette tager 
sig af det. 

- Henriette kontakter administratoren for PA 7 for at få vedkommende på 
mailinglisten. 

 
 
GFØ: 
 

- Der er intet nyt om salget af stien siden sidst. 
- Annette og Evy var rundt at undersøge hvilke fliser, der var så beskadigede, at det 

udgjorde en umiddelbar sikkerhedsrisiko. Annete følger op med Evy. 
 
 
Næste møder: 
 
Vejlav:  Tirsdag d. 17. september 2013 kl. 19.30 hos Henriette. 
 
GFØ:  Onsdag d. 9. oktober 2013 kl. 19.30 hos Henriette. 
 
Fælles: Onsdag d. 11. december 2013 kl. 19.30 hos Kirsten 
 
 
Referent 
Karsten 


